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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2021/22:260 Skatter och miljönytta

Skatter kan vara ett bra styrmedel för att styra vårt beteende och för en mer 
miljömässigt bra livsstil. Därför är konstruktionen av olika skattesystem viktig, 
inte bara för att tillse att staten får in finansiering utan också för att skapa rätt 
styrning för bästa klimatnytta.

Många av de skatter som finns är tveksamma som annat än inkomstkälla, som 
exempelvis plastpåseskatten, som till stor del medför att man både köper 
plastsoppåsar av dålig miljökvalitet och dessutom bär hem matvarorna i 
papperskasse.

Det är många gånger tveksamt hur dessa ”miljöreformer” kommit till och 
vilken genomgång och utvärdering av förväntade effekter av reformerna man 
gjort innan man genomförde dem. 

Min fråga till finansminister Magdalena Andersson lyder:

 

Avser ministern att utvärdera de skattereformer regeringen har genomfört, med 
avseende på miljönytta, andra effekter samt inkomster till statskassan?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-26
Besvaras senast
2021-11-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


